Jak se máš?
Mám se dobře.
Mám se špatně.
Mám se jakž takž. Ujde to. 

A ty?

Jsem student medicíny. 
Jsem také /taky studentka.

Dáte si kávu?
Jakou kávu chcete? / si dáte?
Dám si černou kávu (presso).
Zaplatím.
Sto osmdesát pět korun.
Dvě stě, děkuji.
Děkuju, na shledanou.
Pojďte dál, prosím.
Posaďte se. / Sedněte si.
                                                                                        Jak se máte?    …. Jak se má sb….?
Jak se má vaše manželka?
Je nemocná. 
Dáte si čaj?
Ano, děkuji.
Chcete cukr?
Ne, děkuji./děkuju.
Chcete čokoládový dort?
Ano, děkuju.
Jak se má vaše maminka?
Maminka se má dobře.
Už musím jít. Na shledanou. – Na shledanou.

Ráno (4-5……..8-9)                                                                Ráno
Dopoledne (9 – 12)                                                               Dopoledne
Poledne (12,00)                                                                     V poledne
Odpoledne (12……..17 – 17,30)                                           Odpoledne
Večer (17,30 ………21,22,23)                                                 Večer
Noc (23 – 4)                                                                              V noci
Půlnoc   (24,00)                                                                        O půlnoci                          

Co je?                                                                                          Kdy přijdeš? ….. Přijdu pozdě v noci.

Kdy vstáváš?      - Vstávám ráno.
Kdy snídáš?       - Snídám ráno.
Kdy se sprchuješ? (sprchovat se) – Sprchuju se večer.
Kdy jdeš na fakultu? – Jdu na fakultu dopoledne.
Kdy obědváš? – Obědvám v poledne.                                   oběd = lunch
Kdy studuješ? – Studuji / studuju večer.
Kdy večeříš?      - Večeřím   večer.                                          večeře – diner
Kdy se díváš na televizi? – Dívám se na televizi večer.
Kdy jdeš spát? – Jdu spát v noci.
Co děláš v noci? – V noci se dívám na filmy.


Kolik je hodin?                                          hodina = hour
Je sedm (hodin).
Kdy studuješ?
Studuju v jednu hodinu.
 mobil

…….že?

Hodit
Hodit se
Konec
Těšit se 











